

Notulen vergadering DB 25 juni 2024

Aanwezig: Reina, Piet, Koos, Laurens, Anneke

Afwezig met kennisgeving: Jan, Huibert

1 Piet heet iedereen welkom

2 De Spandoeken van Stappen happen en ontmoeten, die bij binnenkomst van het dorp waren opgehangen, zijn door Piet en Huibert weer opgeruimd.

Er is nog even weer contact geweest met de dames die het idee over de lichtjesavond in november opperden. Zij gaan zelf ook actief mee organiseren en hebben al een spreekster benaderd over het thema enz. Wordt vervolgd.

Laurens gaat 2 mensen persoonlijk benaderen om toe te treden tot het bestuur. We hebben dringend hulp nodig.

3 Laurens verteld dat de subsidie voor het Brinkveldje overgemaakt wordt door de gemeente, dit is 75% van de totale kosten. Hier zijn we natuurlijk heel blij mee. Nu volgt de afspraak met de hovenier om het plan uit te werken. Waarschijnlijk in het najaar. De omwonende krijgen van Laurens een brief met o.a. de vraag of ze bereid zijn tijdelijk te helpen bij het onderhoud en verzorgen(water geven) van de beplanting enz. Dit gaat vast lukken.

De pomp moet ook worden vervangen of gerepareerd. Piet en Laurens gaan dat samen met Jan vd Molen oppakken. Even als de goede plaatsing van de boomstam op de leiding van de water speelplek.

Koos en Laurens gaan in gesprek met Leonie over de overname van de verantwoording van de speeltuin zodat DB niet aansprakelijk kan worden gesteld wanneer er zich iets vervalends(ongeluk) voor doet.

4 Laurens heeft een brief naar de BOKD gestuurd waarin staat waarom Jofien in aanmerking komt voor een lintje.

5 Laurens is naar de vergadering van Burgerberaad geweest. Dit ging voornamelijk over wateroverlast in bepaalde delen van de gemeente. Voor ons dorp is dat niet aan de orde, dus valt er niks te melden.

6 Er is op 4 juni een brief vanuit de gemeente gestuurd over de mobiliteitsvisie. Met de vraag of we de vragenlijst willen invullen en onder de aandacht willen brengen bij de bewoners. Dit gaan we doen.

7 Er is een reactie over de schouw gestuurd vanuit de gemeente. Helaas een misverstand over waar precies het probleem van de water afvoer zich bevindt. Dat is bij de Brinkbuurt en niet aan het begin van de Beukenlaan waar het probleem wel is opgelost door een kolk te plaatsen(wordt vervolgd)

Nog steeds is het asbest in het bosje achter de Berkenstraat niet opgeruimd. De linten hangen er nog steeds.

Ook liggen de putten te diep in de straat. Het gevaar bestaat dat je hier met je fietswiel in terecht komt en valt.

8 Er is een mail van Trienco Boersma namens het Dorpshuisbestuur gestuurd naar DB. Het lijkt ons een goed idee om een gezamenlijke vergadering te plannen, na de zomervakantie, om te sparren over allerlei zaken omtrent het dorps huis, activiteiten, dorpsbelangen. Hoe, wie en wat gaan we in de toekomst oppakken.

9 Stappen happen en ontmoeten was wederom een groot succes. Er is inmiddels een evaluatie moment geweest met alle mensen die in de organisatie zaten en de gidsen. Alle feedback nemen we mee naar een volgende keer. Wat er uit springt is het communiceren over de kosten, dit is niet duidelijk geweest naar ondernemers en leverde de nodige discussie op. Hier zullen nog gesprekken over volgen om tot een goede oplossing te komen. Wat ook duidelijk moet worden afgesproken is het verkopen van drank waar geen vergunning voor was. Anneke geeft aan dat het soms lastig was om beslissingen te nemen wanneer er niemand reageert op vragen in de app en kwam er achter dat Piet niet in de app zit en dus apart iets gevraagd moet worden. Verder heel leuk om dit evenement te helpen organiseren. Volgend jaar wellicht in een andere vorm gieten.

10 De Jaarvergadering is gepland op 7 november 2024. Na het officiële gedeelte willen we een soort mini symposium organiseren in de grote zaal over leefstijl, bewegen en gezonde voeding. Denk aan: fysio, homeopathie ,loopgroepje, fietsgroepje, stoelgym, goedkoop gezond eten, enz. Hier gaan we in de zomer allemaal over nadenken en op de eerstvolgende vergadering uitwerken.

11 We moeten na de zomer ook een gezamenlijke(alles verenigingen van het dorp) vergadering plannen om een dorpsvisie te maken. We hebben nog veel te doen dus.

12 Laurens is bij Werner Nanninga geweest om te vragen of hij onze website kan beheren. Deze gaf aan vooral gespecialiseerd te zijn in hardware. Helaas. Heel blij zijn wij dat Jorrit Nijp, die het wel zag zitten om de website te gaan beheren.

13 We hebben alvast wat datums vastgelegd om na de vakantie te vergaderen. Op verzoek van Reina gaan we in het vervolg op maandag vergaderen. Niemand van ons heeft hier problemen mee.

2 september 19.30 uur samen met Dorpshuis en activiteiten commissie en groen verbinders Deze moeten nog worden uitgenodigd. Laurens kan een uitnodiging sturen.

14 oktober

25 november

14 Rondvraag: Reina geeft aan dat de taken die zij heeft te veel worden in combinatie met haar privé en andere activiteiten. Ook vindt zij het onduidelijk wat er van haar wordt verwacht als vertegenwoordigster van DB naar het Dorpshuisbestuur, alleen verslag uit brengen van een vergadering of maak je deel uit van het bestuur. Dat laatste is eigenlijk de bedoeling. Koos geeft aan dat hij Platvorm gaat overnemen van Reina.

Verder vindt Reina dat we in gesprek moeten met De Groen verbinders omdat het er sterk op lijkt dat zij een apart groepje vormen onder de noemer van DB en allerlei activiteiten organiseren die niks te maken hebben met "Groen" bv het organiseren van burendag(daar is de activiteiten commissie ook al mee bezig) avond organiseren over het gebruik van een AED, zie verder de notulen van hun

laatste vergadering. We besluiten ze uit te nodigen voor een gezamenlijke vergadering en wellicht wil iemand van hun groep zitting nemen in het bestuur van DB of activiteiten commissie.

Koos geeft aan dat de automatische incasso niet vlekkeloos verloopt en dat er kwitanties rondgebracht moeten worden. We krijgen allemaal een paar om rond te brengen bij de leden.

Koos maakt verder bekend dat hij volgend jaar waarschijnlijk gaat verhuizen en dus ook gaat stoppen met z'n werkzaamheden van DB.

Laurens vraagt of het een goed idee is om de nieuwe DA een bloemetje te bezorgen namens DB om ze succes te wensen met het bedrijf. Aangezien de Klus Wijs ook van eigenaar is gewisseld(en we eigenlijk nog op een officiële opening uitnodiging wachten) besluiten we om deze ook een bloemetje te brengen.

Laurens geeft ook aan na de volgende periode te willen stoppen met z'n werkzaamheden binnen DB.

We hebben dus dringend nieuwe bestuursleden nodig.

Piet geeft aan dat er nog kerstspullen bij Willem Cazemier op zonder liggen. Kerstbomen (fairybell) Deze zijn in het verleden gebruikt. De vraag is, gaan we ze weer gebruiken of verkopen? Piet vraagt of ze in ieder geval nog even bij Cazemier in de opslag mogen blijven.

Anneke lijkt het mooi om kerststraat verlichting in de Dorpsstraat te plaatsen. Onderzoeken of dit mogelijk is, wat het kost om bv een bedrijf dit te laten plaatsen en weer opruimen. En onderzoeken of misschien iedere vereniging of bedrijf van het dorp zo'n kerstverlichting paal wil leasen. Reina en Anneke gaan dit uitzoeken.